
2014D45106 Lijst van vragen 

Nr. Vraag 

1 Kunt u toelichten waarom er in de oorspronkelijke begroting voor 
«Gezonde leefstijl jeugd», € 11.575 miljoen stond, en de stand nu 0 
is? Is dit project gestopt? Is het geld naar JOGG gegaan? Zo ja, 
waarom wordt dan € 1,7 miljoen gemist? 

2 Er is € 46,1 miljoen van het totaal budget van € 47,541 miljoen 
overgeboekt naar het Gemeentefonds. Als € 46,1 miljoen wordt 
overgeboekt naar het Gemeentefonds in verband met de uitkerin-
gen aan deelnemende gemeenten voor de regeling buurtsportcoa-
ches, is dan verzekerd dat dit geld daaraan ook daadwerkelijk wordt 
uitgegeven aan (breedte)sport? 
Kunt u toelichten waar het resterende bedrag van € 1,4 miljoen 
naar toe is gegaan? Hoe is gegarandeerd dat dit bedrag van € 46,1 
miljoen wordt besteed aan (breedte)sport? Hoe wordt gevolgd 
waaraan dit bedrag door de gemeenten wordt uitgegeven? Welke 
voorwaarden zijn er door uw ministerie gesteld om dit geld te 
ontvangen? Hoeveel buurtsportcoaches zijn er nu werkzaam? 

3 Kunt u m.b.t. de buurtsportcoach toelichten hoe de uiteindelijke 
kosten via het Gemeentefonds worden bepaald? Vindt er een 
terugboeking plaats bij onderuitputting, en waar kan deze 
gevonden worden? 

4 Kunt u uitleggen wat de grondslag is voor de subsidieverhoging 
voor dopingbestrijding met € 630.000 (30% van het totale budget)? 

5 Kunt u toelichten hoe de lagere uitgaven voor zorg en dienstverle-
ning aan verzetsdeelnemers en oorlogsgetroffenen en de herinne-
ring aan WOII van € 3,4 miljoen zich verhouden met de aanpassin-
gen in de Begroting 2015? 

6 Hoeveel bestuurders in de zorg verdienen momenteel een salaris 
boven de Balkenende-norm? 

7 Bent u bereid in de toekomst voor artikelen waarbij het totaal aan 
mutaties bijvoorbeeld de € 1 miljoen overschrijdt, maar waarbij de 
individuele mutaties onder deze grens blijven, een verklaring voor 
deze mutaties op hoofdlijnen te geven? 

8 Bij Crisisbeheersing Volksgezondheid onder «subsidies» is een 
korting van € 377.000 daarnaast is onder «opdrachten» een 
verhoging van € 388.000 te zien. Is het budget van «subsidies» 
verschoven naar «opdrachten»? Waarom is er in totaal sprake van 
een verlaging op Crisisbeheersing Volksgezondheid? 

9 Kunt u aangeven naar welke ZBO’s/RWT’s de extra € 200.000 onder 
gezondheidsbescherming gaat? Kunt u daarnaast aangeven welke 
opdrachten zij voor dit bedrag gaan uitvoeren? 

10 Er is bij preventie sprake van een brede afname in subsidies en 
opdrachten, waaronder het NPP, ziektepreventie en infectieziekte-
preventie. Wat is de rechtvaardiging hiervan, en wat zijn de 
gevolgen? 

11 Waarom wordt het budget op «preventie van schadelijk alcohol- en 
drugsgebruik» verlaagd met € 578.000? Wat is daarvan de 
rechtvaardiging? Wat zullen hiervan de effecten op gezondheid en 
gezonde leefstijl zijn? De post «communicatie verhoging leeftijd 
alcohol en tabak naar 18 jaar» laat een verhoging van € 216.000 tot 
€ 398.000 zien. Klopt het dat dit echter een veel smallere doelgroep 
heeft dan de post «preventie van schadelijk alcohol- en 
drugsgebruik»? 

12 Welk deel van de verhoging op de post «(vaccin)onderzoek» komt 
ten goede aan onderzoek naar Ebola? 
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13 Waarom wordt de subsidie op Beleid Medische Ethiek met 
€ 261.000 verlaagd? Welke thema’s en instituten worden hiermee 
gekort? 

14 Kunt u aangeven wat de mutaties op artikel 1 (Volksgezondheid) op 
hoofdlijnen verklaart? 

15 Waarom wordt het budget op «Programma Verspilling in de zorg» 
met € 209.000 verlaagd, terwijl dit wel een speerpunt is? 

16 Waarom wordt de subsidie aan het Experiment topklinische 
ziekenhuizen met € 4.560.000 verlaagd? Waarom wordt deze 
verlaging niet in de toelichting meegenomen? Kunt u deze 
toelichting alsnog geven? Wordt dit budget verschoven naar een 
andere post? Zo ja, welke? 

17 Hoeveel mensen kunnen hun zorgpremie niet betalen, en zitten in 
het wanbetalersregiem? Hoelang zitten mensen in het regiem? 

18 Hoe groot is de uitstroom uit het wanbetalersregiem? 
19 Hoe hoog is de overhead in de ziekenhuissector gemiddeld, en 

welke bandbreedte (hoogste en laagste) bestaat er? 
20 Hoe hoog is het eigen vermogen in de ziekenhuissector gemiddeld 

en welke bandbreedte (hoogste en laagste) bestaat er? 
21 Waarom is er een extra eenmalige inleg van € 4,6 miljoen voor 

extra pensioen voor medewerkers van ambulancediensten? 
Waarom was dit niet voorzien? 

22 De kosten voor zorg aan illegalen en andere onverzekerbare 
vreemdelingen worden omhoog bijgesteld. Kan dit worden 
toegelicht? 

23 Kan de verlaging van het bedrag voor opvang minderjarige meisjes 
worden toegelicht? Waardoor wordt deze daling veroorzaakt, en 
wat houdt een negatieve stand van de 2e suppletoire begroting in? 

24 Toegelicht wordt waarom de aanpak van fraude persoonsgebonden 
budget (pgb) verlaagd wordt met € 6.178.000. Hoe verhoudt zich dit 
tot de rol van de SVB? 

25 Zijn alle pgb’s omgezet naar SVB met trekkingsrecht? Hoe verloopt 
de omzetting? 

26 Waarom wordt de subsidie voor het «Programma In Voor Zorg» 
met € 9.642.000 verhoogd? Wat levert dit op? Waar wordt dit extra 
budget precies aan besteed? Naar welke organisaties gaat dit geld? 
Kunt u aangeven welke organisatie welk bedrag krijgt? 

27 Hoeveel locaties voor ouderenzorg zijn in 2014 gesloten vanwege 
het extramuraliseren van lage ZZP’s, en wat is de verwachting voor 
2015? 

28 Hoeveel mensen zijn er in 2014 verhuisd door het extramuraliseren 
van lage ZZP’s, en hoeveel zijn dat er naar verwachting in 2015? 

29 Hoeveel locaties voor gehandicaptenzorg zijn in 2014 gesloten 
vanwege het extramuraliseren van lage ZZP’s, en wat is de 
verwachting voor 2015? 

30 Hoeveel geld betalen zorginstellingen aan hun werkgeverskoepels 
Actiz en VGN? 

31 Wat is de gemiddelde overhead in de gehandicaptenzorg, welke 
bandbreedte (hoogste en laagste) is er? 

32 Wat is de gemiddelde overhead in de ouderenzorg, welke band-
breedte (hoogste en laagste) is er? 

33 Hoe hoog is het eigen vermogen in de gehandicaptenzorg 
gemiddeld en welke bandbreedte (hoogste en laagste) bestaat er? 

34 Op welke grond wordt de BIKK verlaagd? 
35 Hoeveel AWBZ-premie is in 2014 binnengekomen, en hoeveel is 

besteed aan heffingskortingen? 
36 Welke mensen zijn aangesteld in het kader van de transitie Hlz 

(hervorming langdurige zorg), voor hoeveel tijd en voor welke 
vergoeding? 
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37 Wat kost de hervorming Hlz aan ondersteuning, onderzoek, 
monitoring, externe adviezen en andere zaken? Kan een overzicht 
gegeven worden voor de verwachte kosten voor 2015? 

38 Bij de aanpak fraude pgb staat dat uitgaven ca.€ 6,2 miljoen lager 
uitvallen. Kan een toelichting op de lager uitvallende uitgaven voor 
fraudebestrijding worden gegeven? Waarom is er niet voor gekozen 
om meer huisbezoeken af te leggen met behulp van de beschikbare 
ruimte in het budget? 

39 De uitgaven aan de pgb trekkingsrechten zijn met € 1,2 miljoen 
naar beneden bijgesteld. Kan een toelichting worden gegeven? 

40 Waarom zijn de uitgaven voor de afspraken over het terugdringen 
van pgb-fraude lager uitgevallen? Welke afspraken zijn precies 
gemaakt met zorgverzekeraars? Wat is er afgesproken over het 
afleggen van huisbezoeken? Hoeveel huisbezoeken zijn wel 
afgelegd en wat is daaruit naar voren gekomen? 

41 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de invoering van 
trekkingsrechten? 

42 Er is sprake van onderuitputting ten aanzien van de opleiding tot 
verpleegkundig specialist / physician assistant. Kan dit toegelicht 
worden? 

43 De subsidie voor nieuwe opleidingen en modernisering is 
neerwaarts bijgesteld met € 3.400.000 om technische redenen. Wat 
zijn deze technische redenen? 

44 Hoeveel mensen die werken in de zorg hebben in 2014 hun baan 
verloren? 

45 Hoeveel bezwaren zijn ingediend tegen gestelde indicaties door het 
CIZ? 

46 Hoelang is de doorlooptijd van een indicatie bij CIZ? 
47 Hoelang is de doorlooptijd van een bezwaar bij CIZ? 
48 Hoeveel bezwaren zijn gemaakt tegen de gestelde eigen bijdrage 

door het CAK? 
49 Hoelang is de doorlooptijd van een bezwaar bij het CAK? 
50 Hoe vaak heeft de NZa meldingen gekregen van burgers over 

zorgfraude? 
51 Hoeveel van de extra opleidingsplaatsen voor 59 psychotherapeu-

ten, respectievelijk 44 klinisch psychologen, zijn gerealiseerd? 
Waarom zijn niet alle plaatsen gerealiseerd? 

52 Waarom is de subsidie voor nieuwe opleidingen en modernisering 
neerwaarts bijgesteld? Welke nieuwe opleidingen betreft het? 

53 Hoe is de hogere ontvangst van ouderbijdragen te verklaren? 
Hoeveel daalt de ouderbijdrage als de hogere ontvangst teruggege-
ven wordt aan de gezinnen? 

54 Waarom wordt er onder opdrachten «preventief en ontwikkelings-
gericht jeugdbeleid» een verlaging toegepast van € 221.000? Waar 
gaat dit geld naar toe? 

55 Waarom is de bijdrage aan de aanpak kindermishandeling naar 
VenJ naar € 0,– gegaan? 

56 Waarom wordt de subsidie voor gehandicaptensport verlaagd met 
€ 346.000? Wat is daarvoor de rechtvaardiging? Wat zullen hiervan 
de gevolgen zijn? 

57 Waarom wordt de subsidie voor sport en bewegen in de buurt 
verhoogd met € 1,2 miljoen? Waaraan wordt dit uitgegeven? 

58 Hoe kunt u het verschil verklaren tussen de bedragen die genoemd 
worden in de tabel «Budgettaire gevolgen van beleid in artikel 6 
«Sport en bewegen» (€ 47,334 miljoen) en de toelichting daarbij 
€ 46,1 miljoen? 

59 De zorgtoeslag is verhoogd met € 243.682.000. Kan hieruit worden 
geconcludeerd dat het inkomen van mensen lager is dan vooraf 
werd gedacht? Waarom is dit niet voorzien? 
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60 Hoe wordt de hogere zorgtoeslag verdeeld? Hoeveel meer mensen 
krijgen zorgtoeslag dan verwacht? 

61 Wat is de achterliggende oorzaak van de tegenvaller op de uitgaven 
voor de zorgtoeslag van € 244,7 miljoen? Waarom is dit niet eerder 
voorzien? 

62 Welke onderzoeken van het ministerie zijn extern uitgevoerd? Wie 
voerde de externe onderzoeken uit, en voor welke prijs? 

63 Kunt u een overzicht sturen hoeveel gemeenten externe adviesbu-
reaus hebben ingeschakeld met betrekking tot de decentralisatie? 

64 De verplichtingen apparaatsuitgaven vallen een stuk hoger uit. Hoe 
is dit verschil ontstaan? Waarin zit precies het verschil? 

65 Kunt u uitleggen op welke wijze het bedrag van € 34,7 miljoen voor 
taakstellende uitputting tot stand is gekomen en waarom het op 
deze wijze in de 2e suppletoire wet is opgenomen (artikel 11)? 

66 Bent u, gezien de eerdere toezegging van de Minister van Financiën 
bij de bespreking van de Voorjaarsnota, voornemens in toekom-
stige suppletoire wetten meer informatie te verstrekken over grote 
mutaties in het BKZ? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

67 Hoe wordt de huidige meevaller in het BKZ verklaard? Waaruit is 
deze opgebouwd? Waarom is dit niet eerder voorzien? Is te ruim 
begroot? Kan precies aangegeven worden hoe de € 875 miljoen 
onderschrijding is opgebouwd? Op welke wijzigingen heeft de 
€ 150 miljoen extra onderschrijding ten gevolge van de actualise-
ring van de zorguitgaven betrekking? Kan worden aangegeven 
welke ramingen precies onjuist zijn gebleken? 

68 Kan aangegeven worden wat de onderschrijding van € 875 miljoen 
heeft betekend voor de raming van de premie voor 2015, en wat het 
betekent voor de raming van de premie voor 2016? Hoeveel lager 
had de rekenpremie voor 2015 vastgesteld kunnen worden 
wanneer deze onderschrijding eerder bekend was geworden? In 
hoeverre is de onderschrijding wel al meegenomen in de rekenpre-
mie voor 2015? 

69 Waardoor wordt de onderuitputting in de subsidies in het kader van 
de opleiding tot ziekenhuisarts van € 15.2 miljoen veroorzaakt? 
Hoeveel ziekenhuisartsen zijn in opleiding? Wanneer zijn de eerste 
ziekenhuisartsen klaar? Wat houdt de opleiding in, wat gaat een 
ziekenhuisarts doen en hoe verhoudt het beroep zich tot andere 
beroepen? 

70 De kosten voor privatisering van de Almata en de Lindenhorst zijn 
hoger uitgevallen zijn hoger uitgevallen dan begroot. Hoe veel 
heeft de privatisering in totaal gekost? Hoe hoog is de overschrij-
ding? 

71 De onderschrijding van het BKZ is in 2014 met € 165,2 miljoen 
groter geworden. Dit zou grotendeels veroorzaakt worden doordat 
de gegevens over het eerste half jaar door het Zorginstituut 
Nederland zijn geactualiseerd. Kan de Minister aangeven waar de 
extra onderschrijding exact in zit in de zorg (– 150)? Wat wordt hier 
verstaan onder «diversen» (– 15,2)?

 

De voorzitter van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Lodders 

De griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Teunissen
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